
V Premogovniku Velenje namesto direktorja kmalu tričlanska uprava
Lanski dobiček so namenili za pokrivanje izgub pred letom 2005
Velenje - Holding Slovenske elektrarne (HSE) kot večinski lastnik je pred skupščino Premogovnika Velenje ubla-
žil predloge za spremembe statuta. Namesto direktorja mora v treh mesecih imenovati tričlansko, in ne petčlan-
sko upravo, kot je bilo najprej načrtovano, pa tudi predsednik uprave mora imeti tako kot doslej direktor izpit za
vodenje metanske jame. Na včerajšnji skupščini je odstopil predsednik nadzornega sveta Simon Tot, na njegovo
mesto pa so imenovali Matjaža Janežiča.

Skupščine se je ob 78 odstotkih
glasov udeležilo le za nekaj več kot
tri odstotke glasov malih delničar-
jev, ki pa so napovedali izpodbojne
tožbe na sprejete sklepe. Predvsem
zato, ker bo tričlanska uprava pove-
čala stroške in zmanjšala dobiček
rudnika. Dodatni stroški zaradi širi-
tve uprave bodo po naših izračunih
znašali 368.000 evrov na leto. Pre-
mogovnik Velenje je lani imel 124,4
milijona evrov prihodkov in 2,9 mi-
lijona evrov dobička iz poslovanja,
čisti poslovni izid pa je znašal malo
manj kot milijon evrov. Skupščina
je odločila, da ga v celoti nameni za
pokrivanje izgub pred letom 2005,
zato za lani rudnik nima bilančnega
dobička. Lani so nakopali štiri mili-
jone ton premoga, prav toliko pa ga
bodo tudi letos.

Simon Tot, iz vi sni direktor IISE
in direktor Termoelektrarne Šoštanj,
je na včerajšnji skupščini odstopil
kot predsednik nadzornega sveta,
v njem pa ga bo zamenjal direktor
HSE Matjaž Janežič. Milan Medved,
prejšnji mesec znova imenovani di-
rektor rudnika, mora v treh mesecih
uveljaviti spremembe statuta. HSE je
uveljavil uvedbo tričlanske uprave, v
katero enega člana kot delavskega
direktorja lahko imenuje svet de-
lavcev, eden mora biti ekonomist,
predsednik uprave pa mora imeti
izpit za vodenje metanske jame, kar
se po prvotnem predlogu sprememb
lastniku (HSE) ni zdelo potrebno.

Odlagališče slabega kadra?
Pred skupščino se je v ponedeljek

na izredni seji sestal mestni svet
Mestne občine Velenje, ki je podprl
nadaljevanje politike Premogovnika
Velenje. Ta ob zmanjševanju števila
rudarjev vlaga v nove dejavnosti in
v dolini odpira nova delovna me-
sta. Velenjski župan Bojan Kontič
je takrat dejal, da gre za nekakšno
nadomestilo, ker Šaleška dolina ne
prejema rente za omejeno rabo pro-
stora. Lokalna skupnost je zahteva-
la tudi predstavnika v nadzornem
svetu premogovnika, vendar o tem
včeraj na skupščini niso govorili. Sta
se pa pred skupščino sindikat in svet
delavcev premogovnika v izjavi za
javnost zapisala, da podpirajo pred
leti sprejeti dogovor med lastniki,

upravo in rudarji, da bodo za posle-
dice zmanjševanja zaposlenosti v ru-
dniku skrbeli sami in s tem ne bodo
obremenjevali države. O najprej na-
povedani širitvi uprave na pet članov
pa so zapisali, da v času, ko je rudnik
finančno stabilno podjetje, »nekdo
pripravlja delovna mesta za ljudi, ki
se skrivajo po različnih družbah kot
svetovalci ali prokuristi, ki so spravi-
li v propad že več dobrih podjetij in
jih zdaj nihče noče ...«.

Milan Medved, direktor premo-
govnika, je po skupščini dejal, da
razrešnica upravi za lani pomeni
priznanje za dobro delo, Janežičeve-
ga imenovanja v nadzorni svet pa je
vesel, ker bo s tem tudi direktor HSE
odgovoren za izvajanje zdaj veljavne
dolgoročne strategije premogovnika.
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